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内容概要

　　《普通高等教育“十二五”规划教材·全国高职高专规划教材·旅游系列：导游英语实务教程》
第一部分为景点讲解，内容包含灵隐、六和塔、岳王庙和西湖等重点景区。
第二部分为沿途讲解，内容按照现场口试的线路，从城站火车站接站，一直延伸到杭州萧山机场送客
。
第三部分为自学和考证材料，共四节，包含了资格考试口试需要准备的各类问题，分别为导游规范题
、导游应变题、全国导游知识题和杭州导游知识题。

　　《普通高等教育“十二五”规划教材·全国高职高专规划教材·旅游系列：导游英语实务教程》
除了可以作为教材外，也可作为资格考试培训资料和导游英语爱好者的知识读本。
《普通高等教育“十二五”规划教材·全国高职高专规划教材·旅游系列：导游英语实务教程》配有
光盘，由外国专家朗读，便于学习者模仿和操练。
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书籍目录

Part One 景点讲解
Unit 1 灵隐景区（ Ⅰ）
Unit 2 灵隐景区（Ⅱ）
Unit 3 六和塔景区
Unit 4 岳王庙
Unit 5 三潭印月
Unit 6 西泠印社
Unit 7 白堤和断桥
Unit 8 孤山景区（Ⅰ）
Unit 9 孤山景区（Ⅱ）
Part Two 沿途讲解
Unit 1 接站与转移
Unit 2 西湖大道
Unit 3 南山路（Ⅰ）
Unit 4 南山路（Ⅱ）
Unit 5 杨公堤
Unit 6 送行——曙光路
Unit 7 体育场路
Unit 8 环城东路
Part Three 自学与考证
Ⅰ.Questions and Answers on Professional Guide's Operations
II.Questions and Answers on Emergency Handling
III.Questions and Answers on Tourism of China
IV.Questions and Answers on Tourism ofHangzhou
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章节摘录

版权页：   The Cypress Hall was put up by a monk named Zhiquan in the Song Dynasty. Records have it that in
the Song Dynasty there used to be two old cypress trees growing here. But later they withered away. Therefore, the
monk had a building set up here and named it Cypress Hall. The two buildings now both house some of the works
of famous seal engravers and calligraphers. Now, please look to the right. This is the Stele Corridor. Along the
corridor inlaid in the wall are scores of fine steles collected by the society members over the years. Here you can see
several different styles of calligraphy. Chinese calligraphy has a long history of development, in which seven
different chirographies appeared. They are oracles (inscriptions on bone or tortoise shells) , bronze inscription, seal
script, official script, running script, regular script, and cursive script. The second section starts from this stone
gateway. Inscribed on the lintel of the gateway is the name of the society. This path leads to the precious seal
chamber, where you can find a wonderful collection of seals. Many a foreign visitor likes to buy his or her own seal
or chop engraved with an appropriate Chinese name.
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